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Šola je lepa
Kaj menijo prvošolčki o osnovni šoli

Borisa Ziherla

Ksmijoloženje v novi osnoviu Soli Borlsa Zi-
herla je ssares prijetno. Otroci so veseli in ko
sem vstopil v prvi c razred in jih povpražal,
kako jim je všeč, so »si v en glas odgovorili:
»Sola je lepa!«

Njihova ufiiteljica, Marjana Hubjanič, mi je
povedala, da so otrokom razloiili, da so de-
nai za žolo prispevali prav vsi prebivalci Ljub-
ljane, torej tudi njihovi sUrti, zato Jo otroci
radi imenujejo »naša Sola«. »Sicer pa so po-
goji dela tu zelo dobri, kljub temu, da še ni
vse nared,« je dejala. »Otroci radi prihajajo v
to lepo, sončno šolo in prepnčana sem, da bo-
do staršl, ki si bodo Solo ogledali, brez pomi-
slekov glasovali tudi za drugi samoprispevek
in s tem omogočili Se ostalim ljubljanskim
otpokom podobne pogoje za učenje«

Otroci so bili seveda razpoloženi in kar ta-
koj pripravljeni za pogovor. Brez sramežljivo-
sti so mi hiteli takole pripovedovati:

AleS: »Lepa je ta šola, ker je nova. Učimo
se črke in malo matematike.«

Marko: »Hodil sem že v vrtec tu zraven,
zato grem zdaj sam v šolo, saj mi ni treba
čez kako prometno cesto. Ce ne bi bil v šoli,
bi mi bilo doma dolgčas, tu pa je lepo, ker
se tudi veliko naučimo.«

Ivo: »Jaz bi pa rad, da stene ne bi bile ru-
mene, ampak bi mi bile bolj všefi svetlo modre
barve. Vseeno je šola lepa, zato se tudi raje
ufiimo.«

AndrcJ: »MisJil sem, da bo tudi ta šola
imela bazen, tako kot ga ima šola Borisa Ki-
drlča. Nič luidega, Ce ga nima, saj vseeno ra-
di hodimo v Solo. Tu imam tudi več prijateljev

fcot v Savskem naselju.«
Darja: »Komaj sem čakala, da se bo začel

pouk, ker sem vedela, da bomo dobili novo
šolo. Stanujem bllzu, zato sem jo priSla vet-
krat pogledati, ko so jo 6e gradili . . .»

Erik: »Najbolj mi Je všeč, ker se v šoli
veliko naučimo. Saj sem hodil že v malo šolo,
ampak zdaj je 3e bolje. Malo se tudi igramo,
diugate pa ]e to fisto »ta prava« šola. NiC
nam ni dolg£as, saj se moramo tudl uftitl. Ker
lmamo novo šolo, nam to ni težko.«

Andrejka: »Sola mi Je vSeč, ker gremo la-
hko tudi na vrt in se tam igramo. V šoli
sem ves dan in napiSem vse domade naloge že
v varstvu.«

Tanja: »Učiteljica ni stroga in se včasih tu-
dl igra z nami, zato nam ni dolgfias. Sola je
lepa, ker je nova.«

Tako so mi torej povedali otroci, ki se »
novi šoli res dobro počutijo. Takoj pa se je
vživel tudi hišnik Rasim Bajrič, ki šolo pozna
kot samega sebe. Prej je bil namreč zaposlen
pri gradbenem podjetju Jesenice, ki je gradilo
lolo, potem pa se mu je priljubila, tako da
je ostal tu za hišnika:

»Ždaj imamo seveda še veliko dela, saj so
v šoli ves Cas obrtniki, tako da smo vsi sku-
paj precej utrujeni. Moram reči, da se odlično
razumem z vsemi učitelji, ki so tudi veliko
naredili, da smo lahko priCeli s poukom. So-
la je zelo lepa, zlasti so prijetne barve, ki so
žive, take, ki vzbujajo delavnost, radost, vese-
Ije otrok.

Ljubljančani so lahko ponosni nase, da so
se odlodili za samoprispevek.«


